
SNIŽENI TONOVI Ravnatelj Instituta za hrvatski jezik Željko Jozić:

Neke primjedbe akademika

mogle bi ući u konačnu

mačku hrvatskog pravopisa

Izgladili smo nespretne

interpretacije, važno je

raspravljati pomirljivo,

kaže ravnatelj Instituta

za hrvatski jezik

Nakon otvorene, na maho¬

ve i oštre. polemike Između

ravnatelja Instituta za hr¬

vatski Jezik i Jezikoslovlje

Željka Jozica 1 Razreda za

filološke znanosti Hrvat¬

ske akademije znanosti i

umjetnosti zbog prijedloga

novog hrvatskog pravopisa,

u ponedjeljak se ravnatelj

susreo s nekim ("-lanovima

Razreda na Danu Akade¬

mije u palači HAZU. Tako

Je Jozić razgovarao i s taj¬

nikom Razreda Augustom

Kovaćecom. koji Je i pot¬

pisao izjavu u kojoj se po¬

novno Ističe važna uloga

utonutoga Vijeća za normu

hrvatskoga standardnoga

jezika, ali i polemizira s na¬

pisima u medijima.

- Iznimno sam zadovoljan

razgovorima s tajnikom Ra¬

zreda za filološke znanosti

HAZU a akademikom Au¬

gustom Kovaćecom jer smo

na Izvjestan način "izgladi¬

li" relativno nespretne in¬

terpretacije nedavne izjave

Ravnatelj instituta Željko

Jozić 'pomirio se s

akademicima

Razreda o hrvatskom pra¬

vopisu Instituta za hrvatski

jezik i jezikoslovlje. I akade¬

mik Kovaćec i Ja suglasni

smo da je osobito važno u

javnosti Istupati pomirljivo

i afirmativno prema svemu

što se tiče hrvatskoga jezi¬

ka, koji je zajednička briga i

HAZU i Instituta. Zahvalio

sam akademiku Kovaćec u

na njegovim primjedbama

na naš tekst pravopisa i dao

mu do znanja da će neke od

njegovih primjedaba biti

najvjerojatnije uvrštene u

konačnu inačicu hrvatsko¬

ga pravopisa Instituta za

hrvatski jezik i jezikoslov¬

lje. o kojem rasprava traje

do sredine svibnja izjavio

je ravnatelj Instituta Željko

Jozić.

(Denis Derki


